



## Tävlingskommittén SMOF

### Protokoll 1

150110-11

Plats: Billinge hus i Skövde

Deltagare: Magnus Svensson, Jan Wingstedt, David Svensson, Göran Bergander

#### 1) Mötet öppnas

Magnus öppnade mötet.

#### 2) Godkännande av dagordning.

Dagordning godkändes.

#### 3) Check av Verksamhetsplanen 2014 samt framtagande för 2015

Vi gick igen verksamhetsplanen för 2014 och kom fram till att vi följt den i stora drag men att det fanns en del punkter att jobba med till kommande år. Efter detta så tog vi fram den plan som vi skall jobba med under det kommande år 2015.

#### 4) Verksamhetsberättelse för 2014

Verksamhetsberättelse för 2014 bestämdes att Magnus tar fram och att Janne tar fram statistiken på de nyproducerade kartorna under 2014.

#### 5) Tävlingsverksamheten

Tävlingsprogrammet för 2015 samt långtidsplan för Småland 2013-19 gicks igenom och vi kom fram till att de flesta arrangemangen är fyllda till och med 2016. Det är till 7-Manna det fattas arrangör för närvarande.

Magnus gick igen den aktuella banläggarförteckningen samt visade hur det ser ut på hemsidan med de nya flikarna som visar vad varje banläggare har gjort under året. Bestämde att vi skickar ut en liten påminnelse till de som kortet har gått ut för under 2014.

Vi gick också igenom juryansvariga för våra DM tävlingar och bestämde vem som fixar jury till dessa.

Ultra-DM: Kollar om det räcker med Hallands juryfolk.

Lång: Magnus S

Medel: Göran B

Stafett: Göran B

Sprint: Göran B

Sprintstafett: Göran B

Natt: Jan W

SSM: Magnus undersöker detta.

Motion till årsmötet ifrån vissa klubbar gicks igenom och kom fram till att som den är skriven idag så är den som det står i protokollet ifrån förra årets årsmöte paragraf 13 att alla DM-tävlingars inräkning i Vetlanda OL-Sport Cup kan vara med.

Det kommer sannolikt en tilläggsyrkande om detta senare och då får vi titta vidare på detta.

Vad det gäller införa en Ultra-lång distans i cupen så tycker vi att man föreslår en förlängd långdistans i stället.

Ansökan av cuptävling ifrån arrangör ser vi inget hinder med utan att sedan ungdom/junior och tävling sedan beslutar vilka som blir tilldelad en tävling.

## **6) Budget 2015**

Vi gick igenom utfallet för 2014 samt tittade på det förslag som var framtaget för kommande år och godkände denna och Magnus lämnar in den till kassören

## **7) Arbetsfördelning i kommittén**

Pratade om att det fungerar bra samt att vi spånade om hur vi kan ha våra möte i framtiden. Jan tog på sig att undersöka om det kan ske som telefonmöte, han skulle undersöka olika möjligheter.

## **8) Åsedadagen 7 Feb**

Bestämde att vi kör igång med allemansrätten först för alla.

Börjar 09.30 och håller på till ca 16.00

## **9) Övriga Frågor**

Inga frågor

## **10) Avslut**

Magnus avslutade möte och tackade för visat intresse